
Salt far� una consulta popular sobre la possibilitat que s«hi

pugui establir Ikea

El govern far� una proposta sobre el desenvolupament comercial,

residencial, industrial i d'equipaments al sector sud

Els terrenys del sector sud, amb l«Espai Giron�s al

fons, on s«hi podria ubicar l«Ikea si s«implant�s a Salt.

SALT | LAURA FANALS

L'Ajuntament de Salt far� una consulta ciutadana sobre el

desenvolupament de la zona sud del municipi, on hi ha la possibilitat

que s'hi estableixi un Ikea. El consistori far� una �mplia proposta

per al sector, tot def inint quin ha de ser el seu desenvolupament

comercial, residencial, d'equipaments i industrial, i la sotmetr� a

decisi� de la ciutadania en una consulta que es vol fer abans de

l'estiu. Aquesta �s una proposta que el govern (ERC i IpS) ha

acordat amb PSC per obtenir el seu supor t en els pressupostos, i tots s'han comprom�s a acatar el resultat, que

ser� vinculant. D'aquesta manera, el govern podr� resoldre la dicotomia entre ERC, que s'ha mostrat favorable al

desenvolupament de grans super f�cies comercials al sector, i IpS, que sempre hi ha votat en contra. El regidor

de Canviem Salt, Wilder Palacio, tamb� s'ha posicionat a favor d'aquesta consulta sobre el planejament

urban�stic al sud del terme municipal.

Aquest ha estat un dels punts d'acord necessaris per poder tirar endavant el pressupost, que ja inclou una

par tida de 6.000 euros per poder fer la consulta. A par tir d'ara, els serveis t�cnics de l'Ajuntament faran un estudi

i una proposta sobre el desenvolupament del sector, per tal de poder-los posar a consideraci� de la ciutadania.

Entre les principals decisions que s'han de prendre hi ha si s'ha d'afavorir la implantaci� de grans super f�cies

comercials a la vila, fet que podria facilitar l'arribada d'Ikea.

Hospital i universitat

La multinacional sueca ha mostrat en alguna ocasi� el seu inter�s per Salt, per� de moment encara no hi ha cap

acord en ferm perqu� s'estableixi al municipi. Ara, els ve�ns de la vila podran decidir si volen afavorir-ne la

implantaci�. A banda de les grans super f�cies comercials, el pla per desenvolupar el sector tamb� inclour� el

sector de la salut i el sociosanitari relacionat amb l'hospital Santa Caterina i els centres universitaris.

El pla per desenvolupar el sector tamb� inclour� el nombre d'habitatges que s'hi podran construir -que, en

principi, l'equip de govern no vol que sigui una xifra massa elevada- i quina reserva s'ha de fer per a equipaments,

per exemple un hospital. Finalment, tamb� s'haur� de decidir quin espai es deixa per a la instalálaci� d'ind�stries.

Segons explica el regidor d'Urbanisme, Ëlex Barcel� (ERC), no es tracta nom�s d'un debat sobre la implantaci�

d'Ikea a Salt sin� que va molt m�s enll�, ja que l'objectiu de l'Ajuntament �s replantejar aquest sector per tal de

"reequilibrar" la vila. "La ciutadania podr� decidir quin �s el model de desenvolupament que vol per a aquesta

zona", assenyala. Si el resultat �s favorable, llavors s'haur� de desenvolupar urban�sticament el sector.

"S�" o "No"



Un cop els serveis t�cnics hagin fet una proposta, la ciutadania podr� dir qu� en pensa. Per tal de donar a

con�ixer la diagnosi, es faran diversos debats i processos de comunicaci�. L'objectiu �s que, al f inal, els ve�ns

hagin de respondre una pregunta senzilla -que encara no s'ha formulat- i que la resposta sigui "S�" o "No". Ara

falta, a nivell administratiu, aclarir quin procediment s'haur� de seguir. Segons han acordat, cada par tit defensar�

la posici� que consideri m�s adient, a favor o en contra, per� tots es comprometen a fer complir la voluntat del

poble. "Hem buscat la f�rmula m�s adient per desencallar el debat i fer que tothom es pugui sentir c�mode amb

la decisi�", ha indicat l'alcalde de Salt, Jordi Vi�as.

Mentrestant, la por taveu del PSC, Iolanda Pineda, ha explicat que "aquest creixement ha de ser possible

econ�micament i sostenible mediambientalment". Segons Iolanda Pineda, "aquest �s l'�ltim sector que t� Salt

per cr�ixer i, donada la negativa d'IpS d'incloure en aquest sector equipaments comercials i habitatges, hem

arribat a un acord perqu� sigui la ciutadania a trav�s del seu vot qui es manifesti sobre si vol per Salt aquest

creixement".

"Si volem ser transparents i potenciar la par ticipaci� no se m'acudeix res m�s positiu que preguntar als saltencs

sobre qu� els sembla la proposta de creixement del sud de Salt", ha indicat la representant socialista.
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